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Komise pro cestovní ruch Rady města Beroun 

 
ZÁPIS č. 1/2023 

z jednání Komise pro cestovní ruch Rady města Beroun 
konaného dne 30. 1. 2023 od 14.00 hodin, kancelář DMO Berounsko 

 

 
ÚČAST 

Členové komise: Radek Dolejš (předseda), Ing. Vojtěch Matějček, Mgr. Antonín Marx, 
Kateřina Hájková, Mgr. Vlastimil Kerl 
 
Omluveni: dr. Viktor Korček (místopředseda), Lenka Chudobová 
 
Tajemnice: Eliška Hochsteigerová – odbor školství a volnočasových aktivit MěÚ Beroun 
 
Hosté: Mgr. Dušan Tomčo – místostarosta města Beroun, Mgr. Květuše Slavíková – vedoucí 
odboru školství a volnočasových aktivit MěÚ Beroun 
 
 
 

PROGRAM JEDNÁNÍ 

1. Zahájení jednání, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu 
2. Schválení programu jednání 
3. Kontrola plnění usnesení 
4. Plnění koncepce rozvoje cestovního ruchu v roce 2022 
5. Návrh plnění koncepce rozvoje cestovního ruchu 2023–2024 
6. Plán práce na rok 2023 
7. Různé 
8. Závěr 
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JEDNÁNÍ 
 

K bodu 1 a 2 – Zahájení a schválení programu jednání  

 
Jednání komise zahájil a dále řídil předseda komise Radek Dolejš. Předseda jmenoval 
zapisovatelkou Elišku Hochsteigerovou, o ověření požádal Mgr. Antonína Marxe. 
Konstatoval, že v čase zahájení jednání komise bylo přítomno 5 členů ze 7 a komise 
je tak usnášeníschopná.  
 
Předseda sdělil, že program jednání byl dán na pozvánce.  Vznesl dotaz, zda má někdo návrh 
na změnu, nikdo nevystoupil.  
 
Usnesení: Komise pro cestovní ruch rady města Beroun schvaluje program jednání 
v předložené podobě, viz pozvánka.  
 
Hlasování: pro 5 – proti 0 – zdržel se – 0 
 
 

K bodu 3 – Kontrola usnesení  

 
Radek Dolejš informoval přítomné o usnesení rady města č. 8/7/RM/2023 (z 11. 1. 2023), 
kterým rada vzala na vědomí zápis č. 4 z jednání komise (prosinec 2022).  
 
Dále sdělil, že přítomní mají k dispozici hotovou brožuru o městě Beroun, jejíž finální úpravy 
se diskutovali na minulém jednání  
 
Usnesení: Komise pro cestovní ruch rady města Beroun bere na vědomí plnění usnesení. 
 
Hlasování: pro 5 – proti 0 – zdržel se – 0 
 
 

K bodu 4 – Plnění koncepce rozvoje cestovního ruchu v roce 2022 

 
Předseda Radek Dolejš informoval, že materiály na dnešní jednání byly s předstihem zaslány 
e-mailem. Předal slovo Elišce Hochsteigerová, která sdělila, že koncepci cestovního ruchu 
máme schválenou zastupitelstvem na období 2020–2030, pro zpřesnění aktivit se připravuje 
dvouletý plán, z něhož následně vychází i plán práce komise. 
 
Poté Eliška Hochsteigerová shrnula plán plnění 2021–2022 koncepce rozvoje cestovního 
ruchu v rámci čtyř hlavních priorit. V roce 2022 se podařilo: 

▪ Kontinuálně řešit agendu cestovního ruchu v rámci porad OŠVA. 
▪ Informovat o dotačních titulech cestovního ruchu – Středočeský kraj, MMR. 
▪ Městské informační centrum získalo certifikaci 13. 10. 2022, do prostor informačního 

centra byla pořízena nová multifunkční tiskárna. 
▪ Ve spol. s Muzeem Českého krasu byly realizovány dvě komentované vycházky 

městem. Město poskytlo součinnost v komunikaci a zpřístupnění památek. První 
vycházku navštívilo cca 60 lidí, druhou, zaměřenou na děti, cca 150 lidí. 

▪ Zahájena diskuze o otevírací době toalet. 
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▪ Zahájena diskuze o revitalizaci naučných stezek v Talichově údolí (venkovní zasedání 
komise na jaře 2022 v Brdatkách). 

▪ Byla podána žádost o umístění Medvědária Beroun na seznam turistických cílů, které 
lze značit na dálnici značkou IS23. Bohužel žádost zamítnuta. 

▪ Zahájena diskuze o společné vstupence do turistických atraktivit ve městě. 
▪ Vydány turistické brožury – Královské město Beroun, Pěší výlety (ke stažení: 

http://infocentrumberoun.cz/ke-stazeni). 
▪ Založen a rozvíjen turistický profil na síti Instagram @visitberoun. 
▪ Zahájena spolupráce na rozvoji Svatojakubské cesty (spol. s Ultreia) u Městské 

knihovny Beroun. 
▪ Stabilizace pořádání akce Královský průvod, coby akce s potenciálem cestovního 

ruchu. Uzavřena sml. o spolupráci s městem Králův Dvůr a obcí Tetín. 
▪ Vyčištěny a obnoveny poškozené měděné cedulky na památkách a zajímavých 

turistických cílech ve městě. 
 
Podrobněji a další aktivity viz dokument plnění za rok 2022. 
 
Mezi přítomnými proběhla diskuze k zamítnutí žádosti o umístění Medvědária Beroun 
na seznam cílů, které mohou být značeny (IS23) na dálnici. Přítomní se shodli, že by žádost 
bylo vhodné zkusit znovu podat. 
 
Dále probíhala diskuze k medvědáriu a Městské hoře. Mgr. Antonín Marx informoval 
o realizaci toboganu. Přítomní diskutovali kamerový systém. Určitě by bylo vhodné, aby na 
tobogan dohlížely kamery.  
 
Mgr. Dušan Tomčo v souvislosti s medvědáriem informoval, že letos bychom měli mít opět 
tři medvědy – připravuje se socha uhynulého medvědy Vojty. Doplnil také, že nově chce 
město každoroční oslavu medvědů směřovat ke dni jejich příchodu do města, což bylo 
v měsíci říjnu (2000). 
 
Usnesení:  

▪ Komise pro cestovní ruch Rady města Beroun bere na vědomí plnění v roce 2022 
Koncepce rozvoje cestovního ruchu města Beroun 2020–2030. 

▪ Komise pro cestovní ruch Rady města Beroun doporučuje Radě města Beroun zajistit 
znovu podání žádosti o zařazení Medvědária Beroun na seznam turistických cílů, 
které lze na dálnicích značit značkou IS23.  

 
Hlasování: pro 5 – proti 0 – zdržel se – 0 
 

http://infocentrumberoun.cz/ke-stazeni
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K bodu 5 – Návrh plnění koncepce rozvoje cestovního ruchu 2023–2024 

    
Předseda Radek Dolejš sdělil, že v souladu s předchozím bodem máme k diskuzi výhled 
aktivit z koncepce cestovního ruchu na období 2023. Eliška Hochsteigerová prošla jednotlivé 
aktivity v rámci priorit. 
 
Radek Dolejš sdělil, že by do aktivit ještě zařadil diskuzi k rozvoji lokality Ostrov. Mgr. Dušan 
Tomčo informoval, že v rozpočtu je vyčleněna položka na přípravu projektu rozvoje, který 
bude pravděpodobně probíhat ve fázích.  
 
Podnět bude do dokumentu doplněn. Dále nikdo do diskuze k materiálu nevstoupil. 
 
Usnesení: Komise pro cestovní ruch Rady města Beroun schvaluje Plán plnění 2023–2024 
Koncepce rozvoje cestovního ruchu města Beroun 2020–2030. 
 
Hlasování: pro 5 – proti 0 – zdržel se – 0 
 
 

K bodu 6 – Plán práce na rok 2023 

 
Radek Dolejš okomentoval plánovaná setkání, komise by měla jednat zhruba jednou za dva 
měsíce. Dále předseda sdělil, že by zase rád uspořádal některé ze setkání venku, např. na 
Městské hoře či u kapličky, až to počasí umožní. 
 
Přítomní si prostudovali navržený plán práce, nikdo neměl dotazy ani návrhy na úpravu. 
 
Usnesení: Komise pro cestovní ruch Rady města Beroun schvaluje plán práce na rok 2023 
a doporučuje Radě města Beroun tento plán práce schválit 
 
Hlasování: pro 5 – proti 0 – zdržel se – 0 
 
 

K bodu 7 – Různé 

 
Mgr. Antonín Marx informoval o setkání k přípravě zákona o cestovním ruchu, kterého se 
zúčastnil z pozice člena představenstva Asociace bazénů a saun ČR. Hlavním tématem bylo 
financování řízení cestovního ruchu a zapojení podnikatelů. 
 
Radek Dolejš, Mgr. Vlastimil Kerl a Mgr. Dušan Tomčo diskutovali o komentovaných 
vycházkách ve spol. s Muzeem Českého krasu. Mgr. Dušan Tomčo zmínil možnost zapojení 
krátkých historických vystoupení. Vycházky budou tématem dalšího jednání komise. 
 
Mgr. Dušan Tomčo informoval o rozvoji sítě elektrokol Nextbike a tzv. virtuálních stanicích. 
Proběhla také diskuze k běžkařské trati v areálu Royal Beroun Golf Club. 
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K bodu 8 – Závěr  

 
Předseda Radek Dolejš informoval, že další setkání se uskuteční v pondělí 27. 3. od 14:00. 
Na závěr poděkoval předseda všem přítomným členům a hostům za účast a jednání ukončil. 
 
 
 
Zapsala Eliška Hochsteigerová: 
 
 
 

…………………………………………….. 

Ověřil Mgr. Antonín Marx:  
 
 
 

…………………………………………….. 

Předseda komise Radek Dolejš: …………………………………………….. 
 


